
Protokól tlv 45 f O\
z posiedzenia Komisji Oswiatyo Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej

z dnia 27 stycznia 2404 r.

1. Posiedzenie otworzyl Przewodni czqcy Komisji Jan Zigbiúski, który odczl'tal protokól
z poprzedniego posiedzenia. Do treSci protokólu nie wniesiono uwag.

2. Przystqpiono do omawiania Planu Pracy Komisji OSwiaty Kultury, Zdrowia i Opieki
Spolecznej na rok 2004. Wspólnie uzgodnione i przeglosowane jednogloSnie zapisy
planu pracy stanowiq zalqcn'ik do niniejszego protokólu.

3. Nastgpnie w zwi4zku zrezygnacj4 kol. Janiny Szreniawa omówiono sprawQ wyboru
przewodniczqcego Komisji Oéwiaty, Kultury Zdrowia i Opieki Spolecznej na
najbli2szej Sesji i po dyskusji czlonkowie Komisji jednogloénie rekomendujqna to
stanowisko kol. Jana Ziebiriskiego - dotychczasowego ZastgpcE naszej Komisji.

4. W tym punkcie omówiono sprawozdanie z wykonaniazwykonania gminnego
programu profilaktyki i rozwi4z¡vania problemów alkoholowych w roku 2003.

5. Po dyskusji sprawozdanie przyjgto jednogloSnie.
6. Zapoznanie siE czlonków Komisji z planowanym zakresem reorganizacji sieci

szkolnej. Problem zreferowal Dyrektor Jan Robak. Przedstawil dane statystyczne
uzasadniaj4ce wnioski specjalnej komisji do reformy sieci szkolnej oraz te wnioski.
Poniewa2 Burmistrz nie byl obecny na posiedzeniu i nieznane jest jego stanowisko, co
do wniosków Komisji specjalnej nasza Komisja nie ustosunkowala sig merytorycznie
do wniosków Komisji Specjalnej.

7. Omówienie projektu uchwaty RM w sprawie gminnego programu profrlaktyki i
rozwiqzywania problemów alkoholowych na rok 2004. Kol. A. Hatny podniósl
sprawg, ze program ten jego zdaniem zawiera zbyt malo .,profilaktyki" a ponadto
powinny byó oglaszane konkursy na poszczególne zadania i najlepsze projekty
powinny wejÉó do programu. Kol. J.Ziebiúski podniósl sprawQ ,2e w przedstawionym
programie jest zbyt duZo pozycji nie majqcych nic wspólnego z profilaktykq i jest
zdania 2e nalezl wniosek z poprzedniego posiedzenia o skreélenie tego punktu z
porzqdku obrad celem dokonania szczególowej analiry poszczególnych zapisów
programu co na szybko nie da sig zrobió. Zebrani przychylili sip do tego zdania.

8. W tym miejscu na posiedzenie przybyla Przewodniczqca RM i poprosila o glos w
werZnej sprawie dot. zmiany w statucie zwiqzanej z wnioskami o udzielanie glosu w
czasie sesji RM osobom którzy nie sqradnymi. W tej mierze w uzgodnieniu z radcq
prawnym proponuje zapis w odpowiednim miejscu statutu RM o treéci:
,,Przewodniczqcy Rady wyj4tkowo moZe udzielió glosu w sprawach objEtych
porz4dkiem obrad osobom które nie s4 radnymi, po uprzednim zloheniu przez nie
wniosku na piémie z podaniem imienia i nazwiska oraz punktu porzqdku obrad
kfórego glos ma dofyczyó.
Czas wystqpienia nie mo2e przekraczaó 3 minut."
Na tym posiedzenie zakonczono.
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